



AVIS AUX CITOYENS

BRIS D'AQUEDUC – 7 JANVIER 2019 21^E AVENUE ENTRE LA 3^E RUE ET LA 20^E AVENUE

L'Île-Perrot, le 7 janvier 2019 – Un bris d'aqueduc est survenu sur la 21^e Avenue entre la 3^e Rue et la 20^e Avenue privant certains citoyens d'eau. Le Service des travaux publics travaille présentement pour résoudre le problème. Les résidences affectées par la coupure d'eau sont les suivantes :

- 21^e Avenue côté pair : 240-266-270-278-280-290-296-298-304-308-312
- 21^e Avenue côté impair : 255-259-269-273-279-281-283-291-297-301-305-309

Les travaux bloquent la circulation, la circulation locale est toutefois autorisée.

La Ville vous remercie de votre compréhension et tente de corriger le problème le plus rapidement possible. Pour toute question, vous pouvez contacter le Service des travaux publics aux 514 453-1751 poste 244.

NOTICE TO CITIZENS

WATER MAIN BREAKS – JANUARY 7TH 2019 21ST AVENUE BETWEEN 3RD STREET AND 20TH AVENUE

L'Île-Perrot, January 7th 2019 – A water main breaks on the 21st Avenue between the 3rd Street and 20th Avenue involve in a temporary water service interruption. Affected residences by this notice are the one following:

- 21st Avenue even side: 240-266-270-278-280-290-296-298-304-308-312
- 21st Avenue odd side: 255-259-269-273-279-281-283-291-297-301-305-309

Please note that work will affect circulation. Local traffic is allowed.

The City of L'Île-Perrot apologizes for the problems and thanks you for your understanding. For additional information, please contact the Public Works Department at 514- 453-1751, extension 244.